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V prvi polovici maja smo naredili povprečno po 42,2 tone 
izdelkov na dan, kar pa ni dovoli!
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Cas je že, da spet pobliže pogledamo proizvodne podatke, ki govorijo o tem, kako delamo in kakšnih 
osebnih dohodkov sc na osnovi tega lahko nadejamo sredi junija. V prvi polovici tega. meseca smo 
naredili povprečno 42,2 tone izdelkov na dan ali povprečno 2,1 tone manj, kot je predvideno s planom 
za maj. To gotovo ni kdo ve kako razveseljivo. Lahko pa smo ponosni spričo uspeha, ki smo ga do
segli pri dnevni potrošnji naravnega kavčuka — najbolj iskane in problematične surovine v tem letu. 
Naporu sodelavcev gumarskega instituta, razvojne službe in službe za organizacijo proizvodnje ter 
seveda vseh, ki so si prizadevali izboljšati delo v proizvodnji, niso bili zaman. Od povprečne dnevne 
potrošnje 17.5 tone naravnega kavčuka na dan smo prešli na povprečno dnevno potrošnjo 11,5 tone 
te surovine, hkrati pa občutno povečali potrošnjo sintetičnega kavčuka in regenerata!

Kaj pomeni, za nezimanjišamo 
proizvodnjo znižati dnevno potroš
njo naravnega kavčuka, pove naj
bolje razmerje med 17,5 in 11,5, 
saj trošimo sedaj dobro tretjino 
kavčuka manij kot prej!

Žal ob zaključku redakcije še ni
mamo podrobnejših podatkov o 
ekomarmski vrednosti /tega uspeha, 
miti me podatkov o tem, kako se 
bo ta -sprememba odražala na na
šo nadaljnjo iproizvodnjo. Zato 
moramo /počakati do izida nasled
nje številke, v kateri namerava
mo o tej podrobneje spregovoriti 
in orisati vse prednosti kakor tudi 
vložene napore.

Sedaj pa raje še nekaj besed o 
majski proizvodnji! V dvanajstih 
delovnih dnevih smo naredili 505 
ton izdelkov. Ker računamo, da se 
nam v preskrbi s isunovinami ne 
bo zataknilo, smemo pričakovati, 
da bomo ta mesec izrabili 23 de
lovnih dni ter s tem vse razpolož
ljive sobote. To pomeni, da se lah
ko nadejamo proizvodnje, ki bo 
presegla količino 1.000 ton Izdel
kov.

V prvem delovnem tednu smo 
/naredili! povprečno po 40,9 tone 
izdelkov, v drugem povprečno po 
43,1 tone. Iz diagrama, ki pona
zarja izpolnjevanje dnevnega in 
kumulativnega plana, se vidi, da 
se še vedno ni/smo izkopali iz sta
re navade, po kateri prvi delavni 
teden redno zaostanemo za plan
skimi obveznostmi in potem sko-
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iz dneva v dan izboljšuje, žal zaradi zaključka redakcije nismo Z1 Pr6c,s 1 e meseca ovimo za- 
vnesli podatkov še za tretji teden, ko smo ostali v soboto zaradi ™Liyeno. o, upamo, ca se v c ru- 
pcmanjkanja surovin doma! F1 Pol™lC1 mf??a stvar poprav,m da bomo lahko oez sti/rmajst 

dni poročali o tem, da smo plan 
ne samo izpolnili, marveč tudi ne
koliko prekoračili. To bi se nam 
namreč zares prileglo, saj smemo 

V našem casaptsu ze dolg o ni si vsak elan kolektiva z uživanjem samo z večjo proizvodnjo in pro- 
bilo nobenih vesti o poslovanju tople hrane ohranja zdravje in 
delavske restavracije pri nas, če- delovno sposobnost, 
prav člane naše delovne skupno- Glede cen obrokov hrane pa je 
sti nedvomno zanima, kako ta treba povedati, da se le-te niso
ekonomska enota posluje in s bistveno zvišale v zadnjih ^treh ________ ^ ^______ __ _ (_____
kakšnimi težavami se srečuje pri letch oziroma pri kosilih za člane na diagram pove vse! So minimal- 
opravljanj-u svojega dela, /to je, kolektiva se sploh niso zvišale. To ne zat0 močno ovirajo nemote- 
pri zagotavljanju kvalitetne hrane nam pove naslednji pregled: ^ ppoizivodnjo. V petek, 21. maja
po zmernih cenah. (Nadaljevanje na 3. strani) (Nadaljevanje na 2. strani)
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Takle je prikaz našega dela v prvi polovici meseca maja! V 
začetku spet »tradicionalna« nizka proizvodnja, ki pa se potem

nekaj besed o tem, kako smo poslovali 
v naši delavski restavraciji

dulktivnostjo dela pričakovati 
ustrezen porast naših osebnih do
hodkov!

»Kaj pa zaloge osmovmih suro
vin?« boste vprašali. No, pogled

V novi tehnični hali na Gašteju lahko vidimo iz dneva v dan 
naraščanje proizvodnje in izpopolnjevanje leholoških postopkov. 
Prav v tej veliki dvorani teče zaenkrat še poskusna proizvodnja, 
ko pa bodo vsi stroji in ljudje nared ter zadosti surovim, bo 
letna proizvodnja v njej presegla 10.000 ton izdelkov

Minuli teden se je sestal novi 
delavski svet podjetja in sklenil . . .
® V četrtek, 20. maja se je sestal na prvi seji novi delavski svet 
0 podjetja in izvolil za predsednika ponovno Jožeta Kužnika, za 
0 njegovega namestnika pa Tonija Horvata. Na omenjeni seji so 
0 tudi izvolili nov upravni odbor v sestavi Filip inž. Majcen, 
S Franc Sire, Jurič Borič, Mihael Demšar, Jože Kopač in Franc 
0 Vidmar. Delavski svet je tudi potrdil sestavo desetih komisij, 
0 ki mu bodo v pomoč pri njegovem delu v naslednjem mandat- 
® nem obdobju.

Na čel/ntkovi seji so člainii DS 
poslušali poročilo volilne ko
misije, ki ga je pripravil njen 
predsednik Tine Klemenčič. Vo
litve so potekale /letos nemoteno 
in hitro, saj so bile celotne pri
prave od evidentiranja kandidatov 
do samih volitev in ugotavljanja 
voliilmih izidov dobre, V organe 
upravljanja je kolektiv izvolil 92 
novih delavcev, ki bodo sedaj v 
svojem dvoletnem mandatnem 
obdobju prispevali svoj delež k 
upravljanju podjetja. Kdo so novi 
člani delavskega sveta podjetja 
in kdo novi člani organov uprav
ljanja v ekonomskih enotah, ste 
lahko brali v zadnji številki naše
ga lista.

V nadaljevanju seje je delavski 
svet sprejel tudi začasen sklep, ki 
velja do naslednjih valitev v orga
ne upravljanja — to je do aprila 
prihodnjega leta. S tem sklepom 
se v tem času kljub določilom v 
statutu ne bo ob premestitvah čla
nov organov upravljanja iz ene 
ekonomisike enote v drugo izvedlo 
nadomestnih volitev.

Ko so bile na vrsti volitve pred
sednika delavskega sveta, so bi/U 
vsi člani sveta soglasni s predlo
gom, naj ostane Jože Kužnik pred
sednik tudi v naslednjem leto. Za

(Nadaljevanje na 2. strani)

8.MAJ C5
Samoupravlialci 
so se pogovorili

Prepričam smo, da skoraj ni 
člana natega kolektiva, ki ne bi 
bil na ka.krsertkali način obveščen, 
preko radia, televizije ali pa tudi 
pottom našega časopisa, da so se 
8. maja letos v Ljubljani zbrali 
predstavniki naših samouprav- 
Ijalcetv. V organizaciji Izvršnega 
odbora Glavnega odbora SZDL 
Slovenije v prisotnosti tovariša 
Edvarda Kardelja in najvidnejših 
predstavnikov družbenega, poli
tičnega in kulturnega življenja 
Slovenije so samoupravljalci na
pravili obračun svojega dela, 
uspehov in neuspehov, ter začr
tali najpomembnejše naloge, ki 
staje pred nami.

Iz našega podjetja se je zboro
vanja udeležilo deset delegatov, 
med njimi predsednik delavskega 
sveta Jože Kužnik, predsednik 

(Nadaljevanje na 2. strani)

/topli obroki kosila
v letu 1962 222.730 74.855
v letu 1963 246.058 75.453

% povečanja v primerjavi s pre
teklim letom 10,5% 0,8 %

v letu 1964 277.279 84.037
% povečanja v primerjavi s pre
teklim letom 12,6 % 12,0%

v I. tram. 1965 68.703 18.390
% povečanja v primerjavi s pre
teklim letom 2,8% 8,4%

V tradicionalnem tekmovaniu ob volitvah ie zmagala 
pnevmatikama II pred našo trgovsko mrežo

Uslug naše delavske restavracije 
se poslužuje precejšnje število 
sodelavcev. To število pa se veča 
iz leta v leto, kar potrjuje zgornja 
primerjava števila izdanih toplih 
Obrokov in kosil.

Če upoštevamo, da smo v prvem 
tromesečju leta 1965 imeli večino 
sobot prostih in da dva tedna to
varna ni delala, bi Mo treba šte
vilo obrokov za to obdobje zmanj
šati za približno 30 odstotkov. 
Tako popravljeni podatki pa ka
žejo zvišanje toplih obrokov za 
prvo tromesečje tega leta za 
33 odstotkov, pri kosilih pa pri
bližno 22 odstotkov v primerjavi 
z čistim obdobjem 'lanskega leta.

Največja rast obsega je vseka
kor izdajanje toplih obrokov, kar 
je pozitivno, če upoštevamo, da

# V tradicionalnem tekmovanj"u ekonomskih enot med volitvami 
0 v delavski svet podjelj"a in delavske svete ekonomskih enot je
# zmagala z G2 točkami PNEVMATIK ARNA II pred TRGOVSKO 
0 MREŽO z 61 in PRODAJNO SLUŽBO z 59 točkami. Posebna 
0 komisija v sestavi Jože Stular, Zdenka Ulčar in Ivan Pintar je 
0 upoštevala urejenost volišč, udeležbo na volitvah in veljavnost 
0 glasovnic ter čas, v katerem so bile volitve zaključene.

Komisija je dobila za ocenjeva
nje udeležbe in veljavnosti glasov
nic ter za čas /trajanja volitev po
datke pni centralni volilni komi
siji, le ureditev volišč je ocenila 
po vnaprej določanem kriteriju. 
Ker pa so hiile posamezne enote 
glede na različno število volilnih

Mala dvorana občinske skup
ščine je sprejela minuli če
trtek, 20. maja tudi nove čla
ne delavskega sveta podjetja, 
da so Izvolili iz svojih vrst 
predsednika, podpredsednika, 
upravni odbor in nove komi
sije

upravičencev v incanoitneim polo
žaju, je komisija dodala na število 
upravičencev posameznim emotaim 
še dodatne točke, kakor kaže na
slednja tabela: /do 10 volilnih upra
vičencev — dodatek 1 točka, do 
20 upravičencev — 2 točki, do 30 
upravičencev — 3 točke, do 60 
upravičencev — 4 točke, do- 120 
upravičencev — 5 točk im nad 1'20 
upravičencev — 7 točk dodatka.

Pri ocenjevanju časa volitev je 
komisija upoštevala naslednje: pri 
-proizvodnih ekonom/slkih enotah 
do 15. -ure, razen pnevmatika me I, 
kjer delajo v štirih izmenah; v 
strokovnih službah pa do 7. ure, 
razen trgovske mreže, ki je bila 
vezana na pošto iz svojih trgovin.

(Nadaljevanje na 3. strami)



Kaj prinaša novega o porodniških * 
dopustih pred nedavnim sprejeti i 
zakon o delavnih razmerjih ■

A Na prvi seji novega delavskega sveta so razpravljali tudi o tem, 
ali je umestno,, da bi v tem letu uveljavljali statutarno določilo 
o nadomestnih volitvah. Zaradi razširjanja proizvodnje v obra
tu II so premestitve iz ene EE v drugo dokaj pogoste...

Minuli teden se je sestal novi delavski 
svet podjetja in sklenil . . .

(Nadaljevanje s 1. strani) 
njegovega namestnika pa so izvo
lili Tonija Horvata. Novi člana ozi
roma njihovi mamestiniiki v uprav
nem odboru so: Filip inž. Majcen
— Janko Bajde, Franc Sire — To
ne Jerman, Jurij Borič — Štefan 
Zupan, Miha Demšar — Marko 
Štuhec, Jože Kopač — Franc Če
ferin in Franc Vidmar — Konrad 
inž. Murko. Direktor Janez inž. 
Beravs je sedmi član upravnega 
odbora po določilih 50. člena Te
meljnega zakona o podjetjih.

V svoje komisije pa je delav
ski svet izvolil naslednje člane 
(prvoimanovani so hkrati tudi 
predsedniki komisij!):

ARBITRAŽNA KOMISIJA: Ru
di Babnik, Anton Perš in Svetislav 
inž. Malbsin — preostala dva člana 
pa sita vedno predstavnika iz pri
zadetih (tožeče in Itožene) ekonom
ske enote.

DISCIPLINSKA KOMISIJA: 
Miodlrag Milivojevic, Ivan Cijak in 
Tone Štirn — do nadaljnjega pa 
sta preostala dva člana vedno po 
dva porotnika iz ekonomske enote, 
katere diisciipldnsiki postopek nje
nega člana se obravnava.

KADROVSKA KOMISIJA: Ro
man Jugovič, Janko Bajde, Kon
rad inž. Murko, Jana Kavčič, Re
nata inž. Jan, Anton Šmajd in 
Viktor Čufar.

HTV KOMISIJA: Rudi Nadiža- 
vec, Jaka dr. Vadnjad, Tome inž. 
Božič, Ivan Petrič, Jože Mravinec.

KOMISIJA ZA DELITEV OSEB
NEGA DOHODKA: Alojz Veselič, 
Tine Klemenčič, Karel Padjera, 
Jerca Zupan in Franci eoc. Balanč.

KOMISIJA ZA RACIONALIZA
CIJE: Silvo inž. Mravlje, Alojz Za
lar, Vili inž. Žener, Mirko Klemenc 
in Štefan Zupan.

KOMISIJA ZA ODLIKOVANJA: 
Ciril Oman, Janlko Bajde, Franc 
Belehar, Giril eoc. Habe in Mir
ko Požar.

KOMISIJA ZA SAMOUPRAVNE 
SPREMEMBE: Toni Horvat, Franc 
Čeferin, Pavli Gantar. Filip inž. 
Majcen, Alojz Anž. Sotlar, Tone 
inž. Arzenšek, Iva eoc. Podipeakar, 
Miran eoc. Rižmer in še šest čla
nov podkomisij.

STANOVANJSKA KOMISIJA: 
Franc Vidmar, Peter ŽAgamte, To
ne Jerman, Stane Lamovšek in 
Desa inž. Dobrovska.

KOMISIJA ZA PROŠNJE IN 
PRITOŽBE: Silvo Vidic, Jože Kuž
nik in Jože Kopač.

V prvi polovici maja 
smo naredili po
vprečno 42,2 tone 
izdelkov na dan, 
kar pa ni dovoli

(Nadaljevanje s 1. strani) 
smo imeli v skladišču naslednje 
količine glavnih surovin: 20,4 tone 
naravnega kavčuka, 80 ton simte- 
tičega kavčuka, 93,7 ton saj, 263 
tone korda in 52 ten žice. Kakor 
vidite, smo prvo krizo v tem me
secu preboleli v petek, 8. maja, 
drugo pa v petek, 14. maja, a vse
eno zmogli delati tudi v sobotah
— med tem pa so se zaloge spet 
toliko povečale, da smo imeli za 
teden dni dovolj!

DUŠAN REBOLJ

KOMISIJA ZA ŠPORT IN RE
KREACIJO: Alojz inž. Sotler, Jože 
Bukovšek, Mihael Čuhalev, Ciril 
Dominko, Vid Gazvoda1, Stane Bec 
in Vule Cicmil.

UREDNIŠKI ODBOR: Ivam eoc. 
Podpeskar, Ivan Pintar, Cirili eoc. 
Habe, Jože štiular, Miodnag Mlllivo- 
jevič, Dušan Rebolj in Ciril Do
minko.

Prva seja delavskega sveta se je 
končala po razpravi o organizaciji 
seminarja za člane organov uprav
ljanja podejtja. V gumarskem izo
braževalnem cantm se že priprav
ljajo na to 'in do naslednje seje 
delavskega sveta ho že predložen 
podroben program. Trodinevmi se
minar za člane delavskega sveta in 
za predsednike delavskih svetov 
ekonomskih enot bo v prvi polo
vici meseca junija, za ostale člane 
organov upravljanja v ekpaiomskih 
enotah pa bo poseben krajši se
minar v popoldanskem času.

Podrobneje bomo o seminarju 
ter o samih temah še poročali!

Take so nove stiskalnice za 
vulkanizacijo avtoščitnikov v 

y novi tehnični hali na Gašteju

V 17. številki Uradnega lista je 
izšel novi zakon o delov, razmerjih 
ki prinaša tudi materam precejš
nje olajšave. Zato vas tokrat se
znanjamo s tem, kaj pravi novi 
zakon o porodniških dopustih.

Mati — delavka z otrokom, sta
rim do osem mesecev, ima pravi
co zahtevati štiriumo delo. Za ta
ko delo ji pripada osebni doho
dek <v gospodarski cirlganizaupji, 
kjer dela, za ostale štiri ure pa je 
upravičena do nadomestila iz 
sklada socialnega zavarovanja.

Ko je otrok star osem mesecev, 
ima mati pravico delati po štiri 
ure na dan, dokler ne izpolni 
otrok starosti treh let, če mu 
je po mnenju zdravniške komisije 
glede na njegovo splošno zdrav
stveno stanje potrebna skrbnejša 
materina nega. V tem primeru 
ima mati — delavka pravico do 
osebnega dohodka, ki ustreza de
janskemu stanju — to se pravi, da 
je plačana za dejansko opravljene

ure. Skrajšani delovni čas, v ka
terem dela mati po štiri ure na 
dan od otrokovega 8. meseca sta
rosti do starosti treh let, se šteje 
kot poln delovni čas.

Za nosečnost in porod ima delav
ka pravico do porodniškega do
pusta, ki traja brez presledka 133 
koledarskih dni. Z zdravniškim iz
vidom sme delavka nastopiti po
rodniški dopust 45 koledarskih 
dni pred porodom, mora pa 
ga nastopiti 28 dni pred 
porodom, ker ima po zaikonu 
pravico po porodu koristiti le 105 
koledarskih dni porodniškega do
pusta. Zato se ji vse manjkajoče 
dneve pred porodom odšteva. 
(Če ostane na primer žena pred 
porodom doma le 10 dni in ima 
po porodu pravico izrabiti le 105 
dni porodniškega dopusta, lahko 
izkoristi v celoti le 125 dni dopu
sta v take namene!

Novi zakon o delovnih razmer
jih velja od 8. aprila letos!

MARICA HACE

KONFEKCIJA VRHNIKAObiskal sem sode
lavce našega obrata ročne konfekcije
Jutranje sonce je tu in tam posijalo skozi goste oblake nad Vrhniko, 
ko smo se pripeljali pred obrat HI. Vratar nas je vidci, zato je 
prišel iz vratarnice. Le jutranji pozdrav je odmeval po dvorišču, pri 
vratarju v kolesarnici in drugod. No, saj je bila ura šele pet in 
štirideset minut.

Še se lahko prija
vite za letovanje 
v Crikvenici

Iz Crikvenice smo dobili obve
stilo, da je naš počitniški dom 
nared in da pričakuje prve leto
valce. Vsi prostori so prepleskani, 
sanitarije preurejene, okolica pa 
taka, kot poprej še nikoli.

Ker je v posameznih izmenah 
še vedno nekaj prostih ležišč, sve
tujemo vsem interesentom za le
tovanje v Crikvenici, da se čim- 
prej oglasijo pri referentu za 
družbeni standard ter prijavijo za 
letovanje. Poletje je namreč pred 
durmi, nikjer pa nimamo tako 
ugodnih in cenenih možnosti za 
letovanje, kot prav v Crikvenici!

Če ste morda pozabili, naj vas 
spomnimo! V mesecih juniju in 
septembru je celodnevni; pension 
v našem domu 450 dinarjev, v 
mesecih juliju in avgustu pa 650! 
Razliko pa krije podjetje v smislu 
zveznih predpisov in internih do
ločil o regresiranju letovanja.

Prav gotovo pa maši člani malo 
vedo o Vrhniki, našem tretjem 
obratu. Če čitajo v časopisu ali 
»Imfcirmatorljiu«, vedo, da je Vrh- 
nnka, če je napisano obrat III. Da 
bi si le pridobili malo natančnej
šo sloko, vam bom skušal prika
zati takega, kot sam ga videl v 
enem dnevn.

Obrat leži v začetku mesta in je 
od iglarvme ceste oddaljen, približno 
200 metrov. Če vozite če Ljubljane 
proti Vrhniki, ga boste lahko opa
zili na levi strani le, če vsaj pri
bližno veste, kje stoji. Tudi sam 
sem se o tem prepričal'. Stano
vanjski objekti in nasajeno drev
je, ki leži med cesto An obratom, 
nam jemlje vid, sicer bi bilo naš 
obrat lahko takoj videti. Najprej 
seveda vsakdo zagleda dimnik, ki 
stoji v neposredni bližini našega 
obrata, vendar je ta last tovarne, 
ki idela opeko. Ko zavijete z glav
ne ceste in naredite nekaj ostrih 
ovinkov, se vam pokaže obrat. To 
je enonadstropna stavba. Takoj 
pri stranski poti je lesena vratar
nica. Na njej je dobro vidna tabla 
z napisom, kakšno podjetje je to. 
Res je, da tabla že propada, ven
dar se naslov še da prečitatii. Vra
tarnica se drži zidane stavbe, ki 
našim sodelavcem na Vrhniki 
služi za skladiščenije poližideikcv 
im ostalega materiala, ki ga rabijo 
na Vrhniki. Kolesamda je zelo 
majhna; pa saj je niti ne potre
bujejo, ker mi/toliko koles. Tudi 
kuriAnica je manjša. V mjej je le 
en kotel za vuiikanizacdjo in nekaj 
stiskalnic za vulkanizacijo preša- 
nih izdelkov.

Ko stepite v obrat, se vam zdi 
kot mravljišče. Na Vrhniki delajo 
predvsem ročno delo. Seveda de
lajo majvieič ležalnih blazin črn to v 
prvem nadstropju. Kar po tri ali 
štiri delavke -se vrtijo okrog mize, 
likajo, premazujejo in oblikujejo. 
Če pri njih počakate kakih dvaj
set do tnldeisiet minut, pa vidite 
pravo obliko ležalne blazine, 
samo še vuilkanizirati jo je treba. 
Nekaj korakov naprej pa krojijo 
bele zdravniške predpasnike. No, 
tudi ta artikel zavzame kar maj več 
prostora. V spodnjem delu obrata 
je malo topleje zaradi stiskalnic. 
Ko gledate mjdhavo delo, vidite, da 
izdelujejo različne tehnične izdel
ke. Spodnji del je kar malo pre
natrpan. Ko sem stopil vanj, je 
bil ravno čas za malico. Jedilnica 
je majhna in čista. Še ni dolgo 
tega, ko niti vode niso imeli v 
njej. No, zdaj je res okusna im 
jo je prijetno' videti. Nekateri so
delavci so bili v jedilnici, drugi 
pa so se poslužilii Iklopi, kii so v 
travi na dvorišču. Seveda, -saj je 
bilo vreme lepo in toplo. Poseb
no sedaj, ko še vse diši po po
mladi.

Samo nekaj- minut po odmoru 
sem videl, da v spodnjem oddelku 
delajo vse mogoče: vulkanizurajo,

sekajo, žigosajo, pakirajo, čistijo, 
obrezujejo ipd. Boben, ki brusi 
vogale radirk, pa se enakomerno 
in tiho vrti. Pisarniškii prostor je 
nekako v sredini stavbe. Tudi tu 
je premalo prostora. Tu sem 
videl, kako si prizadevajo, da bi 
obliko ležalnih blaziiin spremenili 
tako, da bi bila za kupca- najbolj 
prikupna im za uporabo najboljša. 
Seveda pa je najvažnejše povedati 
to, da si prizadevajo in stremijo 
za tem, da so njihovi izdelki kar 
najbolj prikupni. Vsekakor pa je 
težavno, kajti tam ne morejo do
biti takojšnjih nasvetov, ker so 
ločeni od matičnega urada.

ALOJZ ZALAR

Slavnostna seja U0 
gasilskega društva

Upravni odbor prostovoljnega 
gasilskega društva naše tovarne je 
Imel v četrtek, 20. maja, slavnost
no sejo ob 35-letnici ustanovitve 
društva. Na sejo so bili vabljeni 
tudi nekateri najaktivnejši člani 
društva kakor tudi drugi pred
stavniki podjetja, ki delajo na 
protipožarni varnosti. Povabljeni 
so bili tudi vsi še živi člani, ki 
so bili v prvih vrstah gasilcev 
leta 1930 in so zaposleni v pod
jetju še danes.

Na seji je predsednik društva 
v nekaj besedah povedal namen 
njegove ustanovitve, kako se je 
razvijalo in kako se razvija danes. 
Na slavnostni seji smo slišali, da 
bo proslava s kulturnim progra
mom v soboto v delavski resta
vraciji obrata II. Na programu je 
poleg nekaj recitacij tudi pevski 
oktet, za veselo razpoloženje pa 
so pripravljene poskočne polke. 
Po končanem programu bo zabav
ni večer s plesom.

ALOJZ ZALAR

V četrtek, 20. maja, se je se
stal upravni odbor prosto- 

— voljnega gasilskega društva 
▼ na slavnostni seji

8. MM C5
Samoupravljale! 
so se pogovorili

(Nadaljevanje s 1. straini) 
upravnega odbova Filip inž. Maj
cen, organizator upravljanja v 
našem podjetju tov. Franci Rako
vec, član upravnega odbora tov. 
Franc Sire in drugi.

Kot za praznik dela, tako je 
bil tudi ta dan izredno lep in 
sončen in prijetno smo se poču
tili, ko smo šli proti Ljubljani. 
Veliko vas je že videlo nov ob
jekt v športnem parku inž. Stan
ka Bloudka in prav tam'so samo- 
Uprairljalci imeli svoje zborovanje. 
Veličasten je pogled na zunaj, 
posebno pa v dvorani in še po
sebna, če je v njej zbrano nad 
pet tisoč ljudi. Po otvoritvi je 
Akademski pevski zbor zapel In
ternacionalo, platem pa je sekretar 
ZKS tov. Miha Marinko podal 
besedo tov. Edvardu Kardelju.

Preširok bi bil samo izvleček 
iz njegovega referata, zato dovo
lite samo citat iz govora, ki so 
ga prisotni navdušeno pozdravili.

. . . »Naša samoupravna praksa 
je tudi pod vplivom vseh takih 
protislovij in teženj, ki dejansko 
v naši družbi obstoje. Z drugimi 
besedami, na samoupravno odlo
čanje v delovnih organizacijah 
vplivajo elementarni interesi člo
veka v njegovem delu in življe
nju in progresivna socialistična 
prizadevanja, vplivajo pa tudi 
takšna dejstva in pojavi, kot so 
birokratizem in tehnokratizem, 
avtokratska samovolja, materiali
stični egoizem v vseh mogočih 
oblikah, razlika v materialnih in
teresih kvalificiranega in nekva
lificiranega dela, fizičnega in um
skega dela, razlika med bolj in 
manj razvitimi območji in narodi. 
Pritisk negativnih tendenc na 
razvoj in afirmacijo družbenega 
samoupravljanja še stopnjujejo 
takšna dejstva, kot so nezadostna 
ekonomska izobrazba Rudi, ki so
delujejo v organih družbenega 
samoupra‘V.ljanja, zaostalost druž
bene zavesti v znatnem delu na
šega delovnega l]uds,tva, nezadost
no razvit občutek demokratične 
odgovornosti, konservativnost na
vad in zaostali pojmi, vplivi anti- 
socalistične ideologije . . .«

Dvanajst govornikov se je zvr
stilo na govorniški tribuni. Dva
najst ljudi je povedalo svoje iz
kušnje in pet tisoč ljudi Uh je po
zdravljalo. Samoupravljanje ni 
utopija, samoupravljanje je tista 
oblika socialistične demokracije, 
za katero je bila izvršena revo
lucija.

Sest ur je trajal pogovor med 
samouprarvljalci, lahko pa bi tra
jal šestdeset dni, če bi vsakdo po
vedal, kakšne so njihove težave 
in borbe za premagovanje vseh 
vrst problemov, ki jih je pouda
ril tov. Kardelj. Vsem pa mora 
ostati skupno, da je treba obsto
ječa protislcrvja socialistične gra
ditve in opažanja, ki se iz njih 
vsak dan porajajo, reševati danes 
in v prihodnje z jasno zavestjo, 
kakšne so osnove in kje so cilji 
vseh naših naporov in dela. Zato 
pozivamo vse delavne ljudi Slove
nije, naj se v delovnih in družbe- 
no-političnib organizacijah ter v 
komuni z vsemi močmi zavzemajo 
za dosledno uveljavljanje in raz
vijanje socialističnega samouprav
ljanja, tega doslej najbolj množič
nega mehanizma.

JOŽE ŠTULAR
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Nekaj besed o tem, kako smo poslovali 
v naši delavski restavraciji

(Nadaljevanje s 1. strani)

topil obrok s kruhoim. 
kosila: — za člane kolektiva 

— za njih svojce
________________ _ Cene ni določala delavska resta

vracija oziroma njem upravni 
odbor, temveč organi upravljanja 
matičnega podjetja, ki so vsako 
leto ob zaključnem računu tudi 
odobrili kritje poslovne izgube. 
Tolikšno razumevanje organov 
upravljanja tovarne je seveda ve
li. ko olajšalo delo delavske resta
vracije. Kot nam je znano, cene 
živilom niso bile stabilne oziroma 
so se v nekaj letih močno zvišale, 
kar je umevno višalo tudi eko- 
nomako ceno obrokom. Ker ipa so 
se prodajne cene obrokom malen
kostno zvišale ali ostale iste, se 
izguba restavracije iz leta v leto 
vuša, in sicer je znašala: 

za leto 1962 din 13,521.000 
za leto 1963 din 14,621.000 
za leto 1964 din 20,608.000 

in znaša za prvo tromesečje 1965 
7,660.600 ali preračunano na celo 
loto 30,424.000 dinarjev.

Pri tem je treba povedati, da 
so te izgube v meto zneskih in da 
le-te razen manjših zneskov, ki 
jih lahko krije matično podjetje 
ko: ustanovitelj iz poslovnih stro
škov (amortizacija, investicijsko 
vzdrževanje, elektriko, vodo itd.) 
bremenijo osebne dohodke pod
jetja z vsemi prispevki. Izguba za 
leto 1965 pa bi bila še znatno 
višja, če ne toi restavracija za
računavala ekonomske cene za čaj 
in mf.eko ter hrano učencem gu
marskega izobraževalnega centra 
ter za kosila svojcem naših de
lavcev.

Leiino izgubo nad 30 milijonov
Takole pa nastajajo termo- 
forji, doma in v tujini moč- 

▼ no iskan izdelek!

Oskrbovanie s su
rovinami-problem

Neposredno pred tiskanjem da
našnje številke našega lista smo 
zvedeli za težave, ki se nam spet 
obetajo v preskrbovanju s suro
vinami. Zato smo tudi preteklo 
soboto, kljub drugačnim načr
tom, ostali doma. Kaže pa, da 
se nam kaj podobnega spet obe
ta.

Kolikor smo zvedeli, so sedaj 
sicer potrebna devizna sredstva 
za nabavo surovin sproščena, žal 
pa traja pot naravnega kavčuka 
iz Indonezije do Reke najmanj 
dva meseca. Pa tudi nakup na 
borzi v zapadnoevropskih drža
vah ni tako hiter, da bi bilo mo
goče kar v nekaj dneh zamašiti 
nastale vrzeli v rednem preskr
bovanju.

Zato pričakujemo od vseh čla
nov kolektiva polno mero razu
mevanja in pomoči pri prema
govanju težav, ki nas še vedno 
zadevajo. Upravičeno pa pričaku
jemo, da se sčasoma stvar uredi 
in da nam ne bo treba več osta
jati brez dela zaradi pomanjka
nja kavčuka, korda ali drugih 
surovin!

Mogočna in velika je nova 
hala na Gašteju — v ospre- 
dju montažna miza za termo- 
forje

dinarjev za lato 1965 bo tovarna 
lahko krila iz poslovnih stroškov 
po uredbi okrog 4,5 milijona, osta
nek 25,5 milijonov pa iz sredstev 
za osebne .dohodke s pribitkom 
77,85 odstotkov ali skupaj nad 
45 milijonov.

Okrog 45 miMijonov dinarjev v 
breme osebnih dohodkov mi ne
pomembna vsota. Upravni odbor 
restavracije je o zadevi razprav
ljal na zadnji seji in sprejel Sklep, 
da se zviša cena kosilom za svojce 
naših delavcev na ekonomsko ceno 
250 dinarjev, namesto dosedanjih 
230 dinarjev. Ekonomska cena naj 
hi se zaračunavala tudi za hrano 
gumarskemu ■izobraževal, centru.

Sklep upravnega odbora resta
vracije je nedvomno utemeljen, 
ker bi bilo nepravično, da tovarna 
krije izgubo, ki nastaja pri ko
silih naših svojcev. Ali ne hi bilo 
tudi prav, če bi upravni odbor 
restavracije 'razpravljal in zavzel 
stališče glede opravičenosti že tiri 
leta nespremienjenih cen za nas. 
Res je namreč, da1 so te cene iz
redno nizke in. daleč 'nižje kot jih 
zaračunavajo delavske restavracije 
o stalili delovnih kolektivov v Kra
nju in v Sloveniji sploh.

Finančna služba tovanne bo po 
svoji dolžnosti podala inf onmaci j o 
organom upravljanja o tej situa
ciji s tem, da le-ti sprejmejo sklep 
o kritju iLzguib restavracije v pred
videni višini 45 milijonov ali pa 
ustrezno nižji s temi, da vsaj del
no breme zvišanih cen, ki so na
stale od 1963 do danes, krijejo 
sami korfistnoki kosil in toplih 
obrokov, s čimer se bo izenačil 
z ostalimi kolektivi v Kranju in 
Sloveniji.

Za lažje razumevanje upraviče
nosti delnega zvišanja cen hrane 
navajam še gibanje oen 'glavnih 
živili:

marec marec marec indeks
1-963 1964 1965 1965:1963

meso: — goveje dim 420 600 890 212
— telečje 500 740 1,100 220
— svinjsko 540 700 850 157

mast 500 540 540 108
olje 270 300 344 127
sladkor 162 162 2111 130
moka 90 90 106 118
kruh 76 76 98 130

dejanske cene.
Samoupravni organi bodo ime- 

dVommo z vso skrbnostjo premo- 
triili upravičenost ali neupraviče
nost po toliikšneim popustu na 
hrani. Nedvomno si vsi želimo 
imeti, hrano po čimbolj ugodnih 
cenah, vendar pri tem ne smemo 
pozabljati tudi na splošno finanč
no situacijo podjetja. Lahko pri
čakujemo zmerno povišanje cen 
toplim obrokom in kosilom, če
mur se upravni organi me bodo 
mogli izogniti.

KAREL PADJERA

PNEVMATIKARNA I

6?

Zaposlili

V tradicionalnem tekmovaniu ob volit 
vah je zmagala pnevmatikama II . . .

[adaljevaimje s 1. stirami) Ocena Ocena Dodatne Skupna
onomska enota volišča volitev točke ocena
Pnevmatikama II 26 29 7 62
Trgovska mreža 27 30 4 61
Prodajna služba 27 27 5 59
Vrhnika 23 30 5 58
Mehanična II 23 30 5 58
Valjarna II 25 28 5 58
Pnevmatikama I 22 30 5 57
Delavska restavracija 23 28 3 54
Splošna služba 21 28 5 54
O K S 21 29 3 53
Razvojna služba 21 28 4 53
Stiskama 19 29 5 53
Transport 21 28 3 52
Energetika 23 28 3 52
Nabavna služba 27 20 4 51
Valjarna I 18 29 4 51
Gumarski institut 21 25 4 50
Mehanična I 16 29 4 49
Služba kakovosti 16 28 5 49
Tehnični izdelki 16 28 5 49
PAS 16 30 1 47
Finančna služba 16 25 5 46
Mizarska delavnica 16 29 1 46
Tehnična hala 19 29 5 44
SVII 19 21 3 43
S O P 19 18 4 41
Po sklepu upravnega odbora je S km! Kolektivu pnevmatikaime

S dobila torej nagrado ekonom- •
S ska enota pnevmatiikarne II. •
• Ves kolektiv bo šel lahko na • ne upanje na boljši uspeh čez
• izlet z avtobusi 400 kilometrov # leto dni, iko bomo spet volili v
• daleč — v eno smer seveda 200 # organe upravljanja!

V času od 1. marca do 31. marca 
1965 so se v našem podjetju za
poslili:

Stanislav Škofič, Janez Miklav
čič, Janko Brejc lin Anton Verbič
— siklad.iščmi delavci; Egidij Ga
šperlin dm Venčeslav Nedeljko — 
pomožna delavca prt trovaljčnem 
kalandnu; Anton Buček — pomož
ni delavec pri tehtanju kavčuka; 
Janez Omerz, Ignac Savšek in 
Rudolf Rebselj — pomožni delav
ci na dvovalju pod M 25; Jože 
Miiišmaš — konfakciomer potniških 
avtpplaščev; Pavla Žagar — čistil
ka; Jugainit Olga — delavka pri 
prevleki okenskih tesnil; Jože Bol- 
tez — pomočnik tehnologa za pre
vleke in rotacij sike preše; Rihard 
Frelih — ključavničar III; Matija 
Paljveič — ipremazovalec projek
torja; Feliks Novšak — strugar II; 
Janez Vogrin — vozač elektrckare 
in viličarja; Marjeta Jakopin, Ma
rija Grašič, Terezija Blažič, Justi
na Miklavčič lin Štefka Škerjanc
— konfekciionenke velazračnic; Ma
rija Jerala, Terezija Kastigar, 
Nunka Štraus, Francka Lombar in 
Ljudmil l a Sušnik — vulkan izerke 
velozračnic; Mirko Novak lim Raj
ko Košnik ter Franc Bertoncelj — 
trgalca korda im pomočnika pri 
vulkaniizaciji; Ante ZorotoVič — 
izdelovalec raztopin; Anton Mr- 
veiji — pomočnik pni gumiran ju; 
Marija Aljančič — pomočnik pri 
konfekciji moped plaščev; Kristi
na Mohorič — kcinfekoiomerka 
žičnih plaščev; Justina Luthar — 
delavka pri strojnem brušenju im 
oddaji; Šalim Hadjihasanovic — 
delavec pri odvijanju in povijanju 
klinastih jermen; Martin Bajželj
— pomožni, delavec pri konfekciji 
rivalU cevi; Ivan Jereb — odvija- 
lec rivali,t cevi; Jože Krč — kon- 
fekcioner arigator cevi; Marija 
Lanz — ročno obrezovanje itehnič- 
nih predmetov; Peter Ričman — 
pomožni delavec pri brizgalnem 
stroju 1; Pavle Žiganlte — pomoč

il k uspehu čestitamo, ostalim na delavka prt brušenju dm oddaji; 
ekonomskim enotam pa osta- Janez Krištofek — komstrukter.

Vsem novim sodelavcem podjet
ja želimo obilo del,ovnih uspehov 
in osebnega zadovoljstva!

Te višje cene prehrambenih ar
tiklov, višji osebni dohodki din 
višja splošna režija so povzročili 
povišanje ekonomske cene, in 
sicer;

pni toplem obroku ma din 135
pri kosilu ma din 285

kar pomeni, da je isiehennič korist
nik toplega obroka s tem, da 
plača le 50 dinarjev, deležen 85 di
narjev popusta ali 63 odstotkov 
dejanske cene in koristnik kosila, 
ko plača le 130 dinarjev 155 dinar
jev popusta ali 54,4 odstotkov od

Planskih obvez
nosti ne bomo mogli izpolniti!

Mesečni plan !za maj je veliko 
višji, kot pa aprilski. Razlika pri 
dnevu znaša približno 1000 kilo
gramov, kar je za enoto, ki me 
mane menjati asortimenta, veliko.

Plan bomo dosegli po vsej ver
jetnosti le pri žičnih plaščih, 
kateri so namenjeni za izvoz. Tu
kaj le redko kdaj manjka materia
la za konfekcijo. Kvaliteta je za
dovoljiva, saj slabe kvalitete me 
moramo nikjer prodati in se je 
pri izdčiavi pač potrebno potru
diti.

Phii valparačin|Lqah bomo 
med planom zaradi menjave 
kotila. Predvideno je, 'da bo vse 
delo okoli kotla trajalo en teden, 
kaže pa, da se bo še zavleklo. Za 
vise dneve, ko 'Stojimo, imamo 
plan postavljen. Tukaj ga ne bo
mo mogli nadoknaditi, pa naj se 
še talko potrudimo.

Do konca meseca nas loči le še 
osem deldvtnih dni, v pnevmati
kami pa smo še 20 odstotkov pod 
planom. Za nas bo uspeh, če bo
mo ta mesec plan izvršili vsaj 90 
odstotno. MIHAEL CUHALEV

Veloplaščl z žmuilo so 
nekoliko pod planom, zaradi bole
zenskih izostankov. Tukaj se že 
pozna, da prehajamo v polletje, 
'ker je kvantiteta zelo padla. To pri 
teh pogojih dela ni nič čudnega. 
Kvalitetno sc pa dobro držijo. 
Pozna se, da se jim slabo naprav
ljen plašč, ki je nastal po njihovi 
krivdi, ne plača in imajo zaradi 
tega interes, da dobro delajo.

Izstopili
V Istem obdobju so podjetje 

zapustili:
Anton Kenn, Slavko' Pirc, Franc 

Pogačnik, Anton Korenjak, Mar
tin Kuharič, Janez Valamt, Ivan 
Zupanc, Matija Gjerek, Alojz Bor- 
tomcelj, Miroslav Škvarč, Primož 
Frantar, Janez Florjančič, Vinko 
Košnjek, Jože Štirn, Ernst Milko- 
letič, Zdravko Hlebec tim Franc 
Šilc — odšli k vojakom; Anton 
Buček — v poizkusnem roku; 
Janez Sitar, Franc Cvek, Marija 
Veselič, Franc Zupin in Andrej 
Krajnik — sporazumno s podjet
jem; Andreja Kerovec, Jože čer- 
čnik, Ivan Masnec in Franc Stu- 
dan — neopravičeno izostali nad 
7 dlni.

Prirastki v družinah
Zdenka Gregorc — sina; Marija 

Vidic — hčerko, Silva Rožetnber- 
ger — hčerko, Marjana Jerman — 
sina, Slavka Hafner — hčerko; 
Monika Humar — hčerko; Marija 
Gcmihoc — hčerko.

Vsem mladim mamicam česti
tamo! SLAVKA MITROVIČ

Z občnega zbora 
zveze izumiteljev 
v Sarajevu

V ncidelfo, 16. maja letos je 
bil v Sarajevu II. redni občni 
zbor zveze izumiteljev in av
torjev \tehn'ičnih izboljisap Ju
goslavije. Tega zbora se je ude
ležil tudi član našega kolektiva 
tov. Aleš Zu.pan, ki ga je določi
la republiška, zveza izumiteljev in 
avtorjev tehničnih izboljšav pre
ko kranjskega društva. Alojz 
Zalar, ki bi se moral udeležiti 
tega zbora in prav tako iz na
šega .podjetja, ipa je bil zadr
žan in se zbora ni mo^gel ude
ležiti. Ta zbor je bil precejšnje 
važnosti za vse tiste, ki občas
no predlagajo tehnične izbolj
šave in izume. Poleg poročila o 
poslovanju, finančnem uspehu 
in izvolitev novega zveznega 
odbora, je bil izpopolnjen tudi 
statut zveze izumiteljev in av
torjev tehničnih izboljšav. Prav 
ta pa prinaša razne ugodnosti 
in popravke, ki so se pokazale 
od prvega zbora do danes. Ker 
je to zaenkrat preobširna snov, 
da bi vam lahko pojasnil vse 
spremembe statuta, bom o tem 
pisal še kdaj pozneje. Vsekakor 
pa bo za tiste, ki jih to po
dročje zanima, res koristno gra
divo, ki ga ni drugje dobiti.

Eden najstarejših gasilskih 
delavcev po stažu v podjetju 
je Stane Uranič iz razvojne
ga laboratorija
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KRIŽANKA
Sodelavci iz GlC-a

VODORAVNO:
1. iinšt.mtktor, 6. imštrobtor za 

metode, 10. ploskovna mera, 11. 
direktor GlC-a, 13. ribiška mreža, 
15. medmet, 16. Ri.jeka, 17. mesto 
za sekanje drv (brez A), 18. tuje 
žensiko ime, 19. velika rdka v 
Aziji, 21. administratorka v GIC, 
22. končnica .pri priimltili v naših 
bratskih republikah, 23. kemični 
simbol za kalcij, 25. lopov, 26. in
štruktor, 30. Ikar, 31. liime in prva 
črka priimka inštruktorja, 32. me
sto v južnem Jadranu. Minilo je precej časa od mojega

no'vega vodje. Upatm, da so sedaj za
dovoljni in da bodo delali z vso 
zmogljivostjo, ne da bi eden dru
gemu nagajali, zaradi česar bi trpeli 
ostali oddelki.

V stiskami si nisem imel kaj 
ogledovati, ker večina preš stoji ne
izkoriščenih, ker i$.o delavci zapo
sleni v novi hali v obratu II, pa 
tudi smrad me je pregnal, ki 
prihaja, iz nekakšne odprtine, tej pa 
tamkaj pravijo stranišče.

Če mi verjamete ali ne, sem 
pri belem dnevu padel čez 'hup od
padnega materiala v vrednosti ene
ga fička. Kot je videti, je kriza po 
materialu že minila, ker se hup iz 
dneva v dan veča. Ker sem prišel 
z mopedom, sem ga hotel zapeljati

Nagrade za reševanje križank dobilo
zadnjega obiska pri vas. V današ- v prostor, ki mu je namenjen. Toda
njem času je težko vsem ustreči. te8a zaj- nisem mogel Sitorlti. C e-
Nekateri mi govorijo: »Pepe, napil’ ravno je nad pokritim prostorom

1. imetnik, 2. sadelamec v raz- kaj o tem ali onem, da se bo vsaj pribita velika tablai, na kateri piše,
vojnem laboratoriju, 3. okrajšava ved’lo, da si še med nami!* Drugi da je tam shramba samo za mator-

NAVPIONO:

Posebna komisija, sestavljena iz grada po 1000 dinarjev pa dobijo za p(elrZf 4 okrajšava za Avstrali- pa samo zagodrnjajo: »Pepe, bod’ na kolesa, sem tani našel bale bunc
. ter Cir*f Dominko, Francka Kolman ^ (onig.), 5. okrajšava za recept, tih’, če hočeš, da se ti bo dobro m kose odpadnega železa, a motor-

člamov uredniškega odbora je v in Štefka Kepic. 5 .pačun, 7. drugi oče, 8, Bosna nm godilo!« Vidite, tako pride človek je sem videl po vseh vogalih to-
TT______ _ • _ _ rx A - 1 O T . . t • • . 'N T /■/ _ rr i ,-1 /» /izv W1 zi i n >z1 t»Z\ V IZ). V

reševalcev nagradnih križank

četrtek, 20. maja pregledala in iz- Za nagradno skandinavsko, kri- Hercegovina, 9. Anton Čehov, 12. v dvome, kaj naj napravi. Na Hubo varne. To me je tako zjezilo, da 
žrebala nagradne križanke, ki smo smo jo objavili v 9. šte- denarna enota, 14. klica, 16. so- neprizadetih sem se namenil nekaj sem komaj še utegnil videti na
jih objavili v zadnjih številkah inalgega .smo dobili 86 parniki, sobonilci, 1-8. premirje v naphati. deski, ki prikazuje, da je pnevma-
našega lista. rešitev žreb je razdelil nagrade šahu, 20. sčkretar TK ZK, 23. ves. Po dolgem času sem se zopet tikoma I presegla plan 101,28 od-

Za malo nagradno križanko, ki takole- 8000 din - Angelca Hribar, neokrnjen, 24. dvojica, 26. tuj upal oglasiti v valjarni I in si jo stotka a to za mesec april, čeravno 
smo jo objaviUA v 4. številki naše- 5000 di _ a,... Jovanovič 2000 — Predlog, 27. ime črke, 28. Janez ogledati. Sele sedaj' so se namreč smo POi ze 20. maja.

. • 1 . 1 4 «\ V*. 1 , •. 1 l,t-X zi O /J 1 — ZN Z-4 ZA VA >e ZN. VN1 W Z # /n ZN — , . ZN Z-l N- ZN /> * -Z — 1 ZN / * f-Z* IZ) / Z> ti tl ZV. *7izV V" ZfVT I /z Z>.
ga lista, smo prejeli le 13 rešitev. Tone Kovačec, Marica Hace itn Trdina- 29. kadar. pomirili vsi duhovi okrog izvolitve Lep pozdrav Pepe Lez’nga
Med temi pa sta bili pravilni le Anica Sajovic, 1000 din — Muri
\m chMrj^P^e^HomaTto J^ Marinka, Ivanka Zevnik, Tilka 
sip Rugaie. Magdič, Silvo Grozi iti Štefka

Za nagradno križanko SODE- K®piC- ,
LAVCI OKS, ki smo jo objavili v Izžrebanci bodo dobd, nagrade 
6. številki našega lista, smo pre- ob izplačilu osebnih dohodkov za 
jeli 49 -rešitev, žreb je. namenil mesec maj v izplačilnem oddelku 
nagrado po 1000 dinarjev nasled- na Stari pošti! 
njtim reševalcem: Alenki Kalan,
Marjanu Novaku, Silvu Grozi ju,
Danielu Vidicu dn Josipu Ruga- 
letu.

Za nagradno križanko VODJE 
EKONOMSKIH ENOT, ki smo jo 
objavili v 7. številki našega lista, 
smo prejeli 26 rešitev. Žreb je 
namenil nagrade naslednjim reše
valcem, ki prejmejo vsak _po 
2000 dinarjev: Anica Nograšek,
Marija Zupan, Francka Rakovec,
Ivan Zupan in Jerca Zupan.

Za nagradno križanko iz 8. šte
vilke našega lista so bili izžrebani 
naslednji reševalci. Nagrado 3000 
din prejme Anica Sajovic, nagra
do 2000 dinarjev Mirko Požar, na-

Člani naše ekipe na pohodu ^
»Po poteh okupirane Ljub
ljane« — Štefan Zrinski,
Zlatka Kelhar in Miloš Čuš

Učenci poklicne gumarske šole v 
počastitev 20. obletnice osvoboditve

NAGRADNI QUIZ-5
Skrbimo za varnost 
prometa v naseljih

na vprašanja, izpolnijo rubriki 
s svojim imenom in točnim na
slovom in nato v pisemski ovoj
nici oddajo odgovore na vseh 
pet kol v uredništvu našega

trD™rSašaSf nS°a niSŠ- ZADNJI ROK C ZA* ODD AJ O' PR A- 
ga tek—" prometnih VILNIH REŠITEV JE SOBOTA, 
predpisov z naslovom SKRBI- 5. JUNIJ. Kakor veste, smo raz 
MO ZA VARNOST PROMETA V pisali za reševalce, iki bodo na 
NASELJIH. Zato prosimo vse zastavljena vprašanja odgovorili 
reševalce da skrbno izpolnijo pravilno in pravočasno, pet de- 
še odgovore na danes zastavlje- namih nagrad po 5000 dinarjev.

Komisija za vzgojo in varnost prometa v podjetju upa, da 
ste se pri reševanju in izpolnjevanju odgovorov na zastav
ljena vprašanja podrobneje seznanili s prometnimi predpisi. 
Tako boste v bodoče bolj disciplinriani udeleženci v prometu 
ter tudi druge ljudi opozarjali na to, kako zagotavljamo var
nost prometa v naseljih.

IZREŽI! —

ODGOVOR:

In sedaj še poslednjič k re- vore in seveda -tudi na to, da 
semnju! Pazite na i točne odgo- boste citljtiivo ipisali.

I VPRAŠANJE: Kaj naredi b) prepovedano parkiranje
voznik, ki vozi proti označene^ c) prepovedano parkiranje za 
mu prehodu za -pešce, na kate- avtobuse . „
rem ti že prečkajo cesto? (Obkraz-.ite s svinčnikom orko

a) opozori jih z zvočnim ,sd- P'red pravilnim odgovorom!)
gnalon^ 3. VPRAŠANJE: Katero vozilo

b) nadaljuje vožnjo z isto imajprednost v križišču? 
hitrostjo

c) počaka, da pešci izpraznijo 
prehod

(Obkrožite s svinčnikom čnko 
pred pravilnim odgovorom!)

2. VPRAŠANJE: Kaj pomeni
prometni znak na sliki?

a) prepovedano ustavljanje

IME IN PRIIMEK:

TOČEN NASLOV:

V nadaljevanju troboja med in s 153 krogi prednosti prema-
strokovnimi šolami Kranja se je g ali trgovsko šolo. 
v sredo, 19. maja 1965 končalo Tako je bil vrstni red: 
srečanje ženskih ekip trgovske in 1. gumarska šola s 689 krogi 
gumarske šole v odbojki. Ob le- 2. kovinarska šola 647 
pem vremenu sta se pomerili ena- 3. trgovska šola 494
kovredni ekipi na odbojkarsken, V streljanju so naša dekleta že
igrišču gumarske šole. Zmagala so drugič dosegla prvo mesto. Našo 
naša dekleta z rezultatom 2:1, ki ekipo so sestavljale tekmovalke 
so igrala v postavi: Irena Samuh, Gena Mohorko, Marija Ličan ter 
Anica Čot, Anica Luskovec, Mari- Vida Martini. Trgovsko šolo so 
ja Škerjanc, Anica Gladek, Betka premagale z razliko 127 krogov. 
Šterlek in Marija Ličan. Tako so naša dekleta dosegla prvo

V prvem setu so naša dekleta mesto z 268 krogi, druga pa so
zmagala z rezultatom 15:12. Ker bila dekleta trgovske šole s 159 
so bile prepričane, da bodo to krogi. VLADO MRAZ
tekmo izgubile, so bile nemalo
presenečene. Že pred tekmo mi je .
Irena Samuh — kapetan naše liOgOITIBI
ekipe — -zaupala, da pričakuje .
poraz z obrazložitvijo: »Poglej, Mlekarska šola je organizirala

• kako močne in velike so naše na- tekimovanje sredincih in sitrokov- 
sprotnlce!« Drugi set je bil težji n'h šol v malem -nogometu. V 

- in napomeiši, vendar so se naša 1 vm tekmovanju sodeluje tudi po- 
dekleta borila in vztrajala, vendar klicna gumarska šola -našega pod- 
pa so imele smolo in drugi set jetija. Moštva so razdeljena v dve 
izgubile z rezultatom 14:16. skupini. V -drugi skupami, v kateri

V tretjem, odločilnem setu, se igra -tudi naše moštvo, so bile od- 
Ze precej časa je minilo, odkar je izkazalo, da je kljub porazu v igrane štiri tekme. Naša šola je

smo imeli v kolektivu alti s -kakim drugem setu vendar boljša naša v postavi Martin Žugelj, Andrej 
drugim podjetjem srečanje v ma- ekipa. Naša dekleta so tretji set Va-lenč.č, Miloš Čuš, Iztok Fon, 
lem -nogometu. Ljubitelji rte igre končala v svojo korist s 15:11. Franc Starce, Avgust Luter t-n 
so se že spraševali ali je res ta že .vrsto let uspeva v naši to- tefan Zrinski v prvem srečanju 
šport v -našem kolektivu zamrl? vami dobra strelska družina, ka- izgubila proti moštvu mlekarske 
Tako smo uvideli, da je še zaini- tere člani so tudi učenci naše po- šole z rezultatom 3:0. V na-dalije- 
manje za mali nogomet v našem klicne šole. Trenirajo trikrat te- vanju tekmovanja smo igrali z 
kolektivu. Da bi zadovoljili ljubi- densko in lahko rečem, da imamo moštvom kovinarske šole in zma- 
tdlje te igre, je -koordinacijski nekoliko dobrih, če ne celo. odlič- gali z 2:1. Nastopili smo z isto 
odbor razpjsa-l tekmovanje med n ih strelcev. Zato ni čudno, da so postavo kot -proti mlekarski šoli. 
ekonomskimi en-otami. Na ta raz- v trobojih zmagali naši strelci. V obeh tekmah sta se od na-

NOGOMET

Pričetek prvenstva 
med ekon. enotami

p is se je prijavilo naslednjih šest 
ekip:

1. Gumarski: institut
2. Gumarska šola
3. Mehanična delavnica II
4. P-ncvmatiikaima I
5. St-Bs-karna
6. Tehnični izdelki
še nekaj podrobnosti o samem 

tekmovanju. Ekipa šteje sedem 
igralcev. Igrali .bomo na igrišču v 
Oirčah pred Mlekarsko šolo. 
Tekme bodo sodili -igralci iz naše 
tovarne. Igrali bomo v copatah 
Za sam dan- -takmovanja pa se 
bomo pogovorili pred p-ničetkom 
tekmovanja.

Že vnaprej prosimo vise ekipe, 
da se spoštuje razpored tekem. 
Če ekipe ob napovedanem času 
ne bo na igrišču, se tekme regi
strira s 5:0 v korist nasprotnika.

Vabimo vse člane kolektiva, ki 
se -navdušujejo za mali nogomet, 
da si ogledajo srečanja, saj bodo 
res kvalitetna. V posameznih 
ekipah bodo igrali igralci od raz
nih nogometnih klubov na območ
ju Kranja in okolice.

CIRIL DOMINKO

V sredo, 19. maja 1965 se je v ših igralcev izkazala predvsem vra- 
jedilnici obrata I. končal troboj tar Martin Žugelj in napadalec 
v streljanju z zračno puško. Naši Franc Stare. Pohvaliti moramo 
strelci Karel Gaber, Ferdo Nemec, tudi naše obrambne igralce, ki so 
Tone Dolmar, Ivan Lapajne ter igrali dosti bolje od naših napa- 
Tone Šprajc so z 42 krogi pred- d-alcev. V drugi skupini je torej 
nosti premagali kovinarsko šolo naša šola zasedla drugo mesto in

si s tem -priborila tretje ali četrto 
Po končanem tekmovanju se mesto. To pa bo odločila še zad- 

_ je vroč čaj prav gotovo pri- n ja tekma tega prvenstva.
V legel, ali ne!? VLADO MRAZ


